
Referat af Bestyrelsesmøde mandag d. 6. November 2023 

Deltagere: Mimi,Shirley, Rezkar, Charlotte, Eva-Lis, Steen og Eva 

Vedr. udskiftning af franske altandøre i tårnet hvor Vestegnens vinduer har foreslået at vi skifter 
vinduespartiet samtidig på grund ag gitter og sikkerhedsglas der blev diskuteret frem og tilbage men det 
blev besluttet at det gør vi og der bliver i alt 4 vinduer der kan åbnes. Vi har penge til at udskifte de ekstra 4 
sektioner. 

Skab til farligt affald, der blev snakket om hvordan vi griber det an for planen er at alle beboere skal have 
koden. Eva undersøger hos kommunen om vi er forpligtet til at have dette skab stående. 

Opdatering husorden vedtægter Mimi og Charlotte sætter sig sammen i næste uge og kigger på ændringer 
som bliver fremlagt til næste bestyrelsesmøde. I januar 2024. 

Pr. 1 Januar har vi nyt firma til viceværtopgave m.m 

Afsyring af rør i kælder bliver til foråret. Der er ingen som har svaret på forespørgsel. 

Vi får udskiftet lås i varmecentral da nøgle har været knækket i den gamle. 

Skur nu står der igen både køleskab, havemøbler m.v. Mimi laver seddel til beboerne i rækkehusene- 

Julefrokost bliver d. 22. mart 2024 i city 2 

Grundejerforening vi har ikke hørt en lyd siden generalforsamling Rezkar vil gerne gå med over til Daniel, 
Eva skriver mail. 

Parkeringskontrol fra HTK virker, der er givet bøde til en på handicapparkering. 

Næste møde er hos MIMI d. 15. Januar 2024 kl. 18.30 

 

 

 

 

 

 


